
Protokół nr LXVI/1/2009 
z LXVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 grudnia 2009 r.         

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
        Na ustawowy skład 34 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 34 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr          
1 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LXVI sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 
- pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
- przewodniczących rad osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, zaproszonych gości,  
a także przybyłych mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do    
protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad LXVI 
sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
  

1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /druk nr 
LXVI/23/2009/. 

2. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji        
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 
/druk nr LXVI/24/2009/. 

3. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych             
w 2009 r. /druk nr LXVI/25/2009/. 

4. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku 
/druk nr LXVI/27/2009/. 

5. Uchwała w sprawie zmiany planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok /druk nr LXVI/26/2009/. 

6. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie /druk nr LXVI/29/2009/. 

7. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta Rzeszowa 
od Gminy Tyczyn i Gminy Głogów Małopolski /druk nr LXVI/14/2009/. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Fryderyka Chopina w Rzeszowie, 
nieruchomości położonej przy ul. Kr. Stanisława Leszczyńskiego w Rzeszowie wraz  
z udzieleniem bonifikaty /druk nr LXVI/5/2009/. 
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9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 
Litewskiej /druk nr LXVI/1/2009/. 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 
Karowej /druk nr LXVI/15/2009/. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na okres 3 lat /druk nr 
LXVI/16/2009/. 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony /druk nr 
LXVI/17/2009/. 

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie /druk 
nr LXVI/18/2009/. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony /druk nr LXVI/28/2009/. 

15. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto Rzeszów od 
Powiatu Rzeszowskiego /druk nr LXVI/19/2009/. 

16. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /druk nr LXVI/12/2009/. 
17. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /druk nr LXVI/13/2009/. 
18. Uchwała w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa /druk nr 

LXVI/8/2009/. 
19. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/9/2009/. 
20. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Poddziałania 9.1.2 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/10/2009/. 
21. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Działania 9.2 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/11/2009/. 
22. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy /druk nr 
LXVI/2/2009/. 

23. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2010 rok 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.           
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                        
i o wolontariacie” /druk nr LXVI/3/2009/. 

24. Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Miasta Rzeszowa na 2010 rok /druk nr LXVI/4/2009/. 

25. Uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania stypendiów 
sportowych /druk nr LXVI/6/2009/. 

26. Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu wspierania finansowego rozwoju 
sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto Rzeszów.  

27. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu administracji 
rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów /druk nr LXVI/7/2009/. 

28. Uchwała w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: Osiedlowego 
Domu Kultury „Pobitno”, Osiedlowego Domu Kultury „Staroniwa”, Osiedlowego 
Domu Kultury „Słocina” i utworzenia miejskiego domu kultury pod nazwą: 
„Rzeszowski Dom Kultury” oraz nadania statutu /druk nr LXVI/30/2009/. 

29. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LVIII/954/2009 r. w sprawie 
utworzenia Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie oraz zmieniającą ją uchwałę 
Rady Miasta Rzeszowa nr LIX/999/2009.  

30. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 188/15/2009 przy ulicy Załęskiej w Rzeszowie 
/druk nr LXVI/20/2009/. 
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31. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 27/4/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 
osiedlu Zwięczyca w Rzeszowie /druk nr LXVI/21/2009/. 

32. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 187/14/2009 „Zwięczyca – Nad Wisłokiem”   
w Rzeszowie /druk nr LXVI/22/2009/. 

33. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 138/9/2006 w rejonie ul. J. Bruna i R. Traugutta w Rzeszowie 
/druk nr LXVI/31/2009/. 

34. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
35. Zapytania i interpelacje. 
36. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 
następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie           
1a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału 
zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp.  z o. o. na 
częściowe pokrycie straty bilansowej za 2008 r. Wniosek został przyjęty jednomyślnie 
(30 głosami „za”). 

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie            
1c – projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 rok. 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie            
4a – projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem         
2009 r. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie 
21a – projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty niezaliczane do 
sektora finansów publicznych. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (30 głosami 
„za”). 

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie 
29a – projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (29 głosami „za”). 

6. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad punktu 27 – 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu administracji 
rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów /druk nr LXVI/7/2009/. Wniosek został 
przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

7. Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa           
o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 – uchwała w sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Litewskiej /druk nr LXVI/1/2009/. 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

8. Wniosek Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa o przeniesienie na najbliższą sesję Rady 
Miasta punktu 25 – uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania     
i cofania stypendiów sportowych /druk nr LXVI/6/2009/. Wniosek został przyjęty     
23 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 8 głosach wstrzymujących. 
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Ustalono, że dotychczasowy punkt 6 porządku obrad – uchwała w sprawie podwyższenia 
kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. 
w Rzeszowie /druk nr LXVI/29/2009/ zostanie rozpatrzony po punkcie 1 – uchwała                    
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału zapasowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp. z o. o. na częściowe pokrycie straty 
bilansowej za 2008 r. 
 
Ustalono, na prośbę Radnej Pani Jadwigi Stręk, że punkt 22 porządku obrad – uchwała            
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy /druk nr LXVI/2/2009/ zostanie 
rozpatrzony po dotychczasowym punkcie 5 porządku obrad – uchwała w sprawie zmiany 
planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 
rok /druk nr LXVI/26/2009/. 
 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad  
LXVI sesji: 
 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału 
zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp.              
z o. o. na częściowe pokrycie straty bilansowej za 2008 r. 

2. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie /druk nr 
LXVI/29/2009/. 

3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /druk nr 
LXVI/23/2009/. 

4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. 
5. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji        

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na           
2009 r. /druk nr LXVI/24/2009/. 

6. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych             
w 2009 r. /druk nr LXVI/25/2009/. 

7. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku 
/druk nr LXVI/27/2009/. 

8. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku. 
9. Uchwała w sprawie zmiany planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok /druk nr LXVI/26/2009/. 
10. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy /druk nr 
LXVI/2/2009/. 

11. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Tyczyn i Gminy Głogów Małopolski /druk nr 
LXVI/14/2009/. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na 
rzecz Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Fryderyka Chopina             
w Rzeszowie, nieruchomości położonej przy ul. Kr. Stanisława Leszczyńskiego    
w Rzeszowie wraz  z udzieleniem bonifikaty /druk nr LXVI/5/2009/. 

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy 
ul. Karowej /druk nr LXVI/15/2009/. 

14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na okres 3 lat /druk nr 
LXVI/16/2009/. 
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15. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony /druk 
nr LXVI/17/2009/. 

16. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie 
/druk nr LXVI/18/2009/. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony /druk nr LXVI/28/2009/. 

18. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego /druk nr LXVI/19/2009/. 

19. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /druk nr LXVI/12/2009/. 
20. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /druk nr LXVI/13/2009/. 
21. Uchwała w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa /druk nr 

LXVI/8/2009/. 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/9/2009/. 
23. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Poddziałania 

9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/10/2009/. 
24. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Działania 9.2 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /druk nr LXVI/11/2009/. 
25. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych 
na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty niezaliczane do sektora 
finansów publicznych. 

26. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na    
2010 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa        
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie” /druk nr LXVI/3/2009/. 

27. Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Miasta Rzeszowa na 2010 rok /druk nr LXVI/4/2009/. 

28. Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu wspierania finansowego 
rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto Rzeszów. 

29. Uchwała w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: Osiedlowego 
Domu Kultury „Pobitno”, Osiedlowego Domu Kultury „Staroniwa”, Osiedlowego 
Domu Kultury „Słocina” i utworzenia miejskiego domu kultury pod nazwą: 
„Rzeszowski Dom Kultury” oraz nadania statutu /druk nr LXVI/30/2009/. 

30. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LVIII/954/2009 r.         
w sprawie utworzenia Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie oraz 
zmieniającą ją uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LIX/999/2009.  

31. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

32. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 188/15/2009 przy ulicy Załęskiej                
w Rzeszowie /druk nr LXVI/20/2009/. 

33. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 27/4/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa 
na osiedlu Zwięczyca w Rzeszowie /druk nr LXVI/21/2009/. 

34. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 187/14/2009 „Zwięczyca – Nad 
Wisłokiem” w Rzeszowie /druk nr LXVI/22/2009/. 
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35. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 138/9/2006 w rejonie ul. J. Bruna i R. Traugutta w Rzeszowie 
/druk nr LXVI/31/2009/. 

36. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
37. Zapytania i interpelacje. 
38. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Ad. 1.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do 
kapitału zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp.              
z o. o. na częściowe pokrycie straty bilansowej za 2008 r. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu/. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej                    
i Inwestycji – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału 
zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp. z o. o. na 
częściowe pokrycie straty bilansowej za 2008 r. /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymujących.   
 
Ad. 2. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                     
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/29/2009 stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie                       
/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 3.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. Następnie 
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przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXVI/23/2009 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały w zakresie swojego działania, 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały w zakresie swojego działania, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały w zakresie swojego działania, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na                       
2009 r. /w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 4. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały w zakresie swojego działania, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na                       
2009 r. /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 5.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji          
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na  2009 r. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                       
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/24/2009 stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji          
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.        
/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 6.   
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych             
w 2009 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz            
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/25/2009 stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu/. 
W ramach autopoprawki, poprosiła o wprowadzenie zmian, zgodnie z przedłożoną na piśmie 
propozycją /tekst autopoprawki stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych             
w 2009 r. /w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 7.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                    
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/27/2009 stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku 
/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku. 
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Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                       
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – w związku podjęciem na dzisiejszej sesji kilku uchwał 
dotyczących wydatków niewygasających, poprosił o przygotowanie zestawienia wszystkich 
tych wydatków. Przypomniał również, że złożył pismo z prośbą o poinformowanie Radnych     
o zmianach w ustawie o finansach publicznych.  
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – zaproponował zwołanie posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Budżetowej celem omówienia zmian w ustawie o finansach publicznych. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wniosek Radnego 
Pana Andrzeja Deca został skierowany do Komisji Ekonomiczno – Budżetowej. 
Zaproponował, aby wszyscy Radni zostali zapoznani ze zmianami w ustawie o finansach 
publicznych. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2009 roku 
/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 9.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXVI/26/2009 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmiany planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
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Ad. 10. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                       
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/2/2009 stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „W załączniku do 
niniejszej uchwały jest zapis, że do 31 października 2009 roku wpływy do budżetu Miasta       
z tytułu opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych wynoszą 
3 252 970 złotych. Wzrost wpływów z tego tytułu do roku poprzedniego wynosi około                
600 tys. złotych. Proszę o wyjaśnienie tej kwestii. Na posiedzeniu Komisji Zdrowia prosiłem  
o informację, jaka część tych pieniędzy pochodzi z opłat stałych za wydawanie zezwoleń,                  
a jaka część za wielkość sprzedaży. Proszę również, aby w Miejskim Programie Profilaktyki                 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych znalazła się informacja o poglądzie naszych 
władz na temat związku pomiędzy spożyciem alkoholu, a ilością punktów sprzedaży 
alkoholu”. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że na wysokość wpływów 
do budżetu Miasta z tytułu opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych składają się następujące zezwolenia: zezwolenia stałe, zezwolenia dla 
przedsiębiorców, których działalność polega na organizacji przyjęć (catering) oraz zezwolenia 
jednorazowe, wydawane na dwa dni. Jeżeli zwiększono ilość punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych o 50 %, to opłaty stałe również wzrosły. Dlatego też wpływy z tego tytułu są    
w 2009 roku większe.  
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – poprosił o rozważenie kwestii zwiększenia środków na 
organizację imprez w formie pozalekcyjnych zajęć sportowych.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że w załączniku do 
niniejszego projektu uchwały przedstawiono wykaz placówek oświatowych realizujących 
programy profilaktyczne, uwzględniające organizację pozalekcyjnych zajęć sportowych. 
Wysokość wydawanych środków nie zależy od Miasta, ale od szkół.  
 
Radna Pani Maria Korczowska – zabierając głos w dyskusji, powiedziała: „Nowelizacja 
ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, która ma wejść                   
w życie w najbliższym czasie przewiduje, że rodzina nie będzie mogła zgłosić alkoholika do 
leczenia, a jedynie będzie mogła zgłosić problem do sądu lub prokuratury. Komisja Rodziny   
i Pomocy Społecznej podjęła inicjatywę, aby przygotować apel do parlamentarzystów celem 
przeanalizowania propozycji zmian w powyższej ustawie”. 
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Radny Pan Adolf Gubernat – poinformował, że niebawem zakończy się remont Izby 
Wytrzeźwień w Rzeszowie, w której planowane jest utworzenie całodziennego ośrodka 
leczenia choroby alkoholowej.  
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – poprosił o przedstawienie informacji na temat efektów 
działalność Rady Miasta w sprawie zwalczania alkoholizmu.  
 
Pan Bogusław Kasperski – przedstawiciel Komitetu Inicjatywy Mieszkańców Rzeszowa 
w Sprawie Zmniejszenia Liczby Punktów Sprzedaży Napojów Alkoholowych – odczytał 
oświadczenie dotyczące liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych w Rzeszowie. 
Wystąpienie pana Bogusława Kasperskiego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – zwrócił uwagę na dane przedstawione w załączniku do niniejszej 
uchwały, iż od roku 2007 obserwuje się wzrost liczby osób przyjmowanych do Izby 
Wytrzeźwień. Ponadto następuje wzrost ilości przestępstw, w tym przestępstw drogowych,      
z udziałem osób będących pod wpływem alkoholu.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy                       
/w zaproponowanej/ wersji, została przyjęta 30 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 11.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Tyczyn i Gminy Głogów Małopolski. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/14/2009 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, jaki jest cel podjęcia niniejszej uchwały? Zauważył, iż 
projekt uchwały nie określa, co konkretnie zostanie nabyte przez Miasto.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że podjęcie uchwały 
upoważnia Prezydenta Miasta do przeprowadzenia rozmów z Burmistrzami wymienionych 
gmin w sprawie nabycia mienia.  
 
Radny Pan Jacek Adamowicz – zauważył, że w § 1 pkt 1 i 2 znajduje się zwrot „byłego 
sołectwa Budziwój”. W związku z tym, iż Budziwój znajdzie się granicach administracyjnych 
Miasta dopiero od dnia 1 stycznia 2010 r. zapytał, czy jest to prawidłowy zapis? 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – w ramach autopoprawki, 
zaproponował wykreślenie z projektu uchwały zwrotu „byłego”. 
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Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Tyczyn i Gminy Głogów Małopolski /wraz z autopoprawką/ została 
przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 12. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Fryderyka Chopina w Rzeszowie, 
nieruchomości położonej przy ul. Kr. Stanisława Leszczyńskiego w Rzeszowie wraz                     
z udzieleniem bonifikaty przedstawiony na druku nr LXVI/5/2009 stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
Jednocześnie Komisja zawnioskowała o udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny 
sprzedaży nieruchomości. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji dotyczący udzielenia 
bonifikaty w wysokości 99 % od ceny sprzedaży nieruchomości. 
 
Powyższy wniosek został przyjęty jednomyślnie (27 głosami „za”). 
  
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na 
rzecz Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Fryderyka Chopina  w Rzeszowie, 
nieruchomości położonej przy ul. Kr. Stanisława Leszczyńskiego w Rzeszowie wraz             
z udzieleniem bonifikaty, zgodnie z wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej              
i Inwestycji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej                  
w Rzeszowie przy ul. Karowej. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/15/2009 stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy 
ul. Karowej /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
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Ad. 14. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na okres 3 lat. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                      
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/16/2009 stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na okres 3 lat                       
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 15. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas 
nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/17/2009 stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
Jednocześnie Komisja zawnioskowała o wprowadzenie w § 1 punkcie 3 powyższego projektu 
uchwały, autopoprawki o następującej treści: „Przedłużenie dzierżawy terenu użytkowanego 
jako plac składowy”. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony /wraz          
z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 16. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych                  
w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/18/2009 stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie         
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 17. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/28/2009 stanowi załącznik 
nr 24 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami 
„za”). 
 
Ad. 18. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/19/2009 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki zaproponował wykreślenie z projektu uchwały zwrotu „byłego” 
(dotyczy sołectwa Budziwój). 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto Rzeszów 
od Powiatu Rzeszowskiego /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie             
(23 głosami „za”). 
 
Ad. 19.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/12/2009 stanowi załącznik nr 26 do protokołu/.  
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W ramach autopoprawki, zaproponował wprowadzenie w § 2 pkt 3 projektu uchwały zapisu  
o treści: „Ulicy przebiegającej od punktu E do F nadaje się nazwę „ul. Migdałowa”, zaś 
boczna ulica ul. Migdałowej otrzymuje nazwę „ul. Bazyliowa” – przebieg od punktu 7 do 8”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /wraz z autopoprawką/ została przyjęta         
19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 20. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/13/2009 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/.  
W ramach autopoprawki, zaproponował: 
- wprowadzenie w § 2 pkt 3 podpunkcie 3 zapisu o treści: „Pogodne Wzgórze”; 
- wprowadzenie w § 2 pkt 3 podpunkcie 2 zapisu o treści: „Alternatywy”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie nadania nazw ulic /wraz z autopoprawką/ została przyjęta         
25 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 21. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                       
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/8/2009 stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zapytała: „Dlaczego 
stypendium mogą otrzymać jedynie osoby, które są zameldowane w Rzeszowie na pobyt stały 
lub czasowy? Dlaczego nie mogą być nagrodzone dzieci z gmin ościennych, które uczęszczają 
do szkół w Rzeszowie?” 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że zasady wspierania 
edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży dokładnie precyzuje ustawa o systemie oświaty.  
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Radny Pan Jerzy Maślanka – zaproponował wprowadzenie do projektu uchwały zapisu             
o treści: „uczniów uczęszczających do szkół w Rzeszowie.” 
 
Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej – wyjaśniła, że szczegółowa 
analiza przepisów dotyczących funkcjonowania gminy i wydatkowania środków wykazała, że 
zapis w projekcie uchwały jest prawidłowy. Dodała, że można wydatkować środki dla 
uczniów zameldowanych w Rzeszowie na pobyt stały lub czasowy i uczęszczających do szkół 
na terenie miasta Rzeszowa.  
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, czy w tej sprawie nie można się porozumieć                       
z sąsiednimi gminami? 
 
Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej – wyjaśniła, że byłaby możliwość 
zawierania porozumień tego typu, gdyby inne gminy przyjęły programy stypendialne. 
 
Radny Pan Józef Pytlak – zabierając głos, zapytał: „Jakimi kryteriami należy się kierować 
oceniając aktywność i zaangażowanie ucznia w życie szkoły lub społeczności lokalnej?” 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta – wyjaśnił, że komisja 
przyznaje stypendia na podstawie wniosków przedstawionych przez dyrektora szkoły, który 
otrzymuje informacje od wychowawcy klasy czy Rady Pedagogicznej.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa                       
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 29 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 22. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/9/2009 
stanowi załącznik nr 29 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 
(30 głosami „za”). 
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Ad. 23. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
Poddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/10/2009 stanowi załącznik nr 30 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Poddziałania 
9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 24.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
Działania 9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXVI/11/2009 stanowi załącznik nr 31do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Działania 9.2 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 25.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez 
podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół      
i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez 
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podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 26.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa 
na 2010 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.           
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                      
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/3/2009 stanowi załącznik nr 33 do 
protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – powiedział: „Uniwersytet Rzeszowski przeprowadził badania na 
temat aktywności społecznej mieszkańców Rzeszowa w kontekście m. in. współpracy 
organizacji pozarządowych Miasta, mediów. Okazało się, że w skali kraju jesteśmy jednym       
z najmniej aktywnych społeczeństw. Moim zdaniem powyższy projekt uchwały powinien być 
konsultowany z organizacjami pozarządowymi. Powinno się odbyć spotkanie                        
z przedstawicielami organizacji pozarządowych w celu wypracowania wspólnych wniosków 
oraz zasad współpracy. Należy się zastanowić, jak można zaktywizować tę działalność”. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zabierając głos w dyskusji, 
powiedziała: „Program współpracy powstał po spotkaniu z organizacjami samorządowymi,    
w którym uczestniczyłam. Wniosek tych organizacji przyczynił się do powstania programu 
współpracy”. 
 
Radna Pani Maria Korczowska – przypomniała, że w ubiegłym roku Komisja Rodziny         
i Pomocy Społecznej była inicjatorem spotkania z organizacjami samorządowymi.  
 
Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały z porządku 
obrad i skierowanie do Komisji, celem ponownego rozpatrzenia. 
 
Radna Pani Maria Korczowska – zawnioskowała o kontynuację rozpatrywania 
przedłożonego projektu uchwały.  
 
Radny Pan Adolf Gubernat – przypomniał, że program ma charakter ramowy  i jest zapisem 
wielu kierunków działań. Podmiotami realizującymi ten program są m. in. wydziały Urzędu 
Miasta i jednostki organizacyjne Miasta. Zawnioskował o podjęcie niniejszej uchwały na 
dzisiejszym posiedzeniu. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – wycofał wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad      
i skierowanie do Komisji, celem ponownego rozpatrzenia. Dodał, że ze względu na szeroki 
zakres zagadnień, którym zajmują się organizacje pozarządowe właściwym byłoby 
zainteresowanie się tematem przez Komisję Porządku Publicznego i Współpracy                       
z Samorządami Osiedlowymi lub przez Komisję Regulaminowo – Statutową.  
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Radny Pan Kazimierz Greń – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  
 
Nikt nie zgłosił wniosku przeciwnego.  
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2010 
rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.           
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                       
i o wolontariacie” w zaproponowanej wersji, została przyjęta 20 głosami „za”, przy          
1  głosie przeciwnym, przy 4 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 27.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2010 rok. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/4/2009 stanowi załącznik nr 34 do protokołu/.  
W ramach autopoprawki, zaproponował wprowadzenie w § 3 zapisu o treści: „Uchwała 
wchodzi w życie po upływie 14 dni od opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego”. 
  
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Czy nie byłoby celowe, gdyby apteki całodobowe 
funkcjonowały również na osiedlach oddalonych od centrum Miasta? Czy apteki są 
zainteresowane pełnieniem dyżurów całodobowych? Czy możemy narzucać godziny 
funkcjonowania aptek, czy jedynie akceptujemy propozycje przedstawione przez apteki”? 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że apteki całodobowe 
usytuowane są w miejscach najbliższych punktom, które całodobowo udzielają pomocy 
osobom jej potrzebującym. Dodał, że Narodowy Fundusz Zdrowia wyraził opinię, iż 
przedstawiony projekt uchwały jest adekwatny do potrzeb Miasta.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Miasta Rzeszowa na 2010 rok /wraz z autopoprawką/ została przyjęta 28 głosami 
„za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
 
Ad. 28.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia warunków oraz trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto Rzeszów. Następnie 
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przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu/.  
  
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
Jednocześnie Komisja zawnioskowała o wprowadzenie w § 8 punkcie 1 powyższego projektu 
uchwały, autopoprawki o następującej treści: „W skład 5 osobowej Komisji wchodzi                     
3 członków Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa”. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – wyraził opinię, iż członkowie komisji, która dokonuje wyboru 
ofert dotyczących udzielenia dotacji powinni być wybierani przez Radę Miasta.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zaproponował wprowadzenie do powyższej uchwały zapisu            
o treści: „W skład Komisji wchodzi 3 członków Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 
wybieranych przez Radę Miasta”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przypomniał, że w/w komisję 
powołuje Prezydent Miasta, a nie Rada Miasta.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zwróciła uwagę, iż                 
w § 2 rozdziale II punkcie 3 powyższego projektu uchwały szczegółowo określono zakres 
zadań, które mogą być przedmiotem dotacji, wysokość dotacji oraz  tryb udzielenia dotacji.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „Jest określona kwota na 
dotację dla klubów z terenu Miasta i jest organizowany konkurs. Komisja decyduje                       
o wysokości kwoty przeznaczonej dla danego klubu.  
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, czy w budżecie Miasta na 2010 rok zaplanowano już 
środki na wspieranie rozwoju sportu kwalifikowanego? 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – wyjaśniła, że środki na 
realizacje zadania są zapisane w budżecie na 2010 rok w Dziale 926 – Kultura fizyczna            
i sport.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie 
autopoprawkę zgłoszoną przez Komisję Sportu, Rekreacji i Turystyki o treści: „W skład            
5 osobowej Komisji wchodzi 3 członków Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta 
Rzeszowa”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Zmiany zaproponowane w ramach autopoprawki zostały przyjęte 28 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 
           Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu wspierania finansowego 
rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto Rzeszów /wraz z autopoprawką/ 
została przyjęta jednomyślnie ( 31 głosami „za”). 
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Ad. 29.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: 
Osiedlowego Domu Kultury „Pobitno”, Osiedlowego Domu Kultury „Staroniwa”, 
Osiedlowego Domu Kultury „Słocina” i utworzenia miejskiego domu kultury pod nazwą: 
„Rzeszowski Dom Kultury” oraz nadania statutu. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
LXVI/30/2009 stanowi załącznik nr 36 do protokołu/.  
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – zgłosił wniosek o wprowadzenie do projektu uchwały 
poprawki dotyczącej nazwy miejskiego domu kultury – „Rzeszowskie Centrum Kultury”. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał, jaki wpływ będzie miało połączenie instytucji kultury na 
jakość ich pracy? Poprosił o wyjaśnienie, czy i jakie nieprawidłowości zostały stwierdzone po 
kontroli przeprowadzonej w Domu Kultury na Osiedlu Staroniwa? 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, gdzie będzie siedziba dyrekcji Rzeszowskiego Domu 
Kultury i jak będzie wyglądać sytuacja pracowników obecnie zatrudnionych w osiedlowych 
domach kultury? Czy w skład tej jednostki wchodzi Dom Kultury na Osiedlu Staromieście?  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytania, wyjaśnił: 
„Siedziba Rzeszowskiego Domu Kultury będzie się mieścić w Domu Kultury na Osiedlu 
Staromieście. Zgodnie z zapisami określonymi w omawianym projekcie uchwały, pracownicy 
połączonych instytucji kultury stają się z dniem 1 stycznia 2010 roku pracownikami 
Rzeszowskiego Domu Kultury. Odnośnie nazwy – temat był szczegółowo omawiany na 
posiedzeniu Komisji Kultury i Promocji. Radni doszli do wniosku, że zaproponowana nazwa 
będzie bardziej właściwa, niż Rzeszowskie Centrum Kultury. Jesteśmy przekonani, że jakość 
usług świadczonych dla mieszkańców Miasta przez wszystkie domy kultury znacznie wzrośnie 
i pozwoli na pozyskiwanie środków z zewnątrz. Powołanie przez Prezydenta Miasta 
Dyrektora Rzeszowskiego Domu Kultury ma na celu zabezpieczenie dostępu do konkretnych 
zajęć dla mieszkańców Miasta i ich koordynację”. Dodał, że przy pomocy Biura Kontrolno – 
Rewizyjnego została przeprowadzona kontrola w Domu Kultury na Osiedlu Staroniwa. 
Wszelkie nieprawidłowości będą wyjaśniane przez powołane do tego organy. 
 
Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej UM Rzeszowa – dodała, że 
zgodnie z przepisami określonymi w ustawie o organizowaniu i prowadzeniu działalności 
kulturalnej, w przypadku łączenia instytucji kultury dotychczasowi pracownicy stają się 
pracownikami nowej jednostki. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez Radnego Pana Zdzisława Daraża, dotyczący nazwy miejskiego domu 
kultury.  
 
Wniosek nie uzyskał wymaganej liczby głosów. Wynik głosowania: „za” – 8 głosów, 
przeciw – 15 głosów, 8 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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           Uchwała w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: Osiedlowego 
Domu Kultury „Pobitno”, Osiedlowego Domu Kultury „Staroniwa”, Osiedlowego Domu 
Kultury „Słocina” i utworzenia miejskiego domu kultury pod nazwą: „Rzeszowski Dom 
Kultury” oraz nadania statutu /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 26 głosami 
„za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 30. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr 
LVIII/954/2009 r. w sprawie utworzenia Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie oraz 
zmieniającą ją uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LIX/999/2009. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 37 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
Jednocześnie Komisja zawnioskowała o ujednolicenie zapisów polegających na zamianie 
wyrazu „ustawy” na wyraz „uchwały” w treści przedstawionego projektu uchwały.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Byłem przeciwny 
powołaniu Zarządu Transportu Miejskiego. Uzasadnieniem do powołania nowej jednostki 
były przepisy unijne. Natomiast brak było ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. 
Prawdopodobnie ustawa nie będzie funkcjonowała również w najbliższym czasie, gdyż termin 
wejścia w życie rozporządzenia unijnego, które zawiera regulacje dotyczące rynku 
przewozowego, wynosi 5 lat. Jest to okres na dostosowanie prawa polskiego do 
rozporządzenia unijnego. Uważam, że decyzja w sprawie utworzenia Zarządu Transportu 
Miejskiego był pochopna, gdyż jeszcze wielokrotnie będziemy dokonywać zmian w niniejszej 
uchwale”. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odnosząc się do powyższej 
wypowiedzi, poinformował: „Jesteśmy ostatnim miastem wojewódzkim w Polsce, które 
powołało Zarząd Transportu Miejskiego. Na pewno są wątpliwości dotyczące tego, w jaki 
sposób ustawa będzie precyzować obowiązki dotyczące Zarządu Transportu Miejskiego              
w stosunku do mieszkańców, czy firm świadczących usługi przewozowe. Jednak należy się  
przygotować do świadczenia tych usług. Przedstawiony projekt uchwały jedynie modyfikuje 
podjęte uchwały dotyczące Zarządu Transportu Miejskiego, a dostosowujące stan faktyczny 
do stanu prawnego. Zapowiadano, że ustawa o publicznym transporcie zbiorowym będzie 
obowiązywała od 3 grudnia 2009 roku. Nie jest naszą winą, że nastąpiły w tej kwestii 
opóźnienia”. 
 
Radny Pan Jacek Lasota – zapytał, na jakim etapie są prace firmy, która badała natężenie 
ruchu w Mieście? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował: „Hiszpańska 
firma Apia 21 wygrała przetarg na wykonanie studium wykonalności, niezbędne dla realizacji 
programu transportu publicznego dla Miasta Rzeszowa i okolic. Będzie się on składał              
z komunikacji autobusowej, szynobusowej, jednoszynowej oraz rowerowej. Będzie zawierał 
również element rozbudowy istniejącego układu komunikacyjnego dla potrzeb tej komunikacji 
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publicznej oraz obszarowy system sterowania ruchem, informację pasażerską i parkingową. 
Ankiety zostały przeprowadzone na grupie kilku tysięcy mieszkańców. Firma zbadała 
natężenie ruchu w Mieście oraz preferencje mieszkańców Rzeszowa w zakresie poruszania się 
po Mieście. Przeanalizowano układ komunikacyjny Miasta w zakresie potrzeb oraz 
istniejącego rozkładu jazdy i układu linii. Przedłożono nam, w celu analizy, pierwszą wersję 
dokumentów z opisem istniejącej sytuacji i proponowanymi wnioskami w tym zakresie. 
Prezydent Miasta powołała grupę, która składa się z przedstawicieli Zarządu Transportu 
Miejskiego, Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego, Miejskiego Zarządu Dróg                  
i Zieleni, Wydziału Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej. Jej zadaniem jest 
odniesienie się, do połowy stycznia 2010 roku, do materiałów przedłożonych przez firmę Apia 
21”. 
 
Radny Pan Edmund Kalandyk – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  
 
Nikt nie zgłosił wniosku przeciwnego.   
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr                       
LVIII/954/2009 r. w sprawie utworzenia Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie 
oraz zmieniającą ją uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LIX/999/2009 /wraz                       
z autopoprawką/ została przyjęta 27 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy                  
2 głosach wstrzymujących.  
 
Obrady sesji prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. 
 
Ad. 31.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu/.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. Komisja zawnioskowała o wprowadzenie zmiany, w ramach autopoprawki, 
polegającej na przyznaniu ulg dla uczącej się młodzieży do 22 roku życia, przy jednoczesnym 
zwiększeniu proponowanych podwyżek cen, np. biletów miesięcznych. 
 
Radny Pan Robert Kultys – przypomniał, że w trakcie omawiania kolejnych podwyżek cen 
biletów komunikacji miejskiej, każdorazowo była poruszana sprawa opracowania przez 
Spółkę MPK programu restrukturyzacji. Do chwili obecnej Prezydent Miasta nie przedstawił 
programu naprawczego przedsiębiorstwa. Radnym nie zostały przedstawione propozycje 
zmian w strukturze organizacyjnej i sposobie działalności. Radzie Miasta została 
przedstawiona propozycja dużych podwyżek cen biletów. Nie zostały natomiast 
zaproponowane inne zmiany, związane z poprawą działalności Spółki, z wdrożeniem 
programu oszczędnościowego. Zauważył, że skutkiem braku programu restrukturyzacyjnego 
MPK jest skokowa podwyżka. Podwyżka dotkliwa dla mieszkańców. Przypomniał, że Rada 
Miasta wcześniej podjęła już decyzje w sprawie podwyżek cen za wodę i ścieki oraz 
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podatków. Stwierdził, że powinna zostać wypracowana spójna polityka w zakresie obciążania 
mieszkańców coraz większymi odpłatnościami, szczególnie w okresie kryzysu. W swojej 
wypowiedzi powrócił do wniosku wypracowanego przez Komisję Gospodarki Komunalnej    
i Inwestycji. Wstępnie, na posiedzeniu Komisji Prezes Zarządu Spółki MPK przyjął 
zgłoszoną poprawkę. Na sesji Rady Miasta nie została ona zgłoszona w ramach 
autopoprawki. W Rzeszowie część uczącej się młodzieży korzysta z ulgi w przejazdach 
komunikacją miejską. Natomiast część młodzieży uczącej się w szkołach pomaturalnych nie 
może korzystać z tego przywileju. Dlatego też konieczne jest ujednolicenie zapisów 
dotyczących ulg dla młodzieży uczącej się w rzeszowskich szkołach. Propozycja zgłoszona 
przez Komisję dążyła do takich uregulowań. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odnosząc się do wypowiedzi 
Radnego Pana Roberta Kultysa zauważył, że proponowane podwyżki cen biletów są 
zróżnicowane. Podwyżka ceny biletu jednoprzejazdowego wynosi 10 %. Natomiast 
propozycja podwyżki biletów miesięcznych wynosi 5 %. Jest to spowodowane troską               
o stałych klientów, szczególnie o dzieci i uczącą się młodzież. Potwierdził, że corocznie 
podnoszone są podatki, podwyższane są należności za dostarczaną wodę i odprowadzane 
ścieki. Jest to spowodowane m.in. kursem dolara, zmianą wysokości akcyzy, podwyżkami 
cen prądu i paliw. Wszystkie te czynniki mają decydujący wpływ na cenę świadczonych 
usług. Zadaniem Miasta jest prowadzenie polityki w zakresie cen w taki sposób, aby 
zapewnić spółkom miejskim środki na prawidłowe funkcjonowanie i niezbędne inwestycje. 
Jednocześnie Miasto musi zapewnić odpowiednie wpływy do budżetu, aby zadania własne 
były realizowane.  
 
Pan Sławomir Krygowski – Prezes Zarządu Spółki MPK w Rzeszowie – przedstawiając 
informację na temat działalności firmy oraz uzasadnienie do proponowanych podwyżek cen 
biletów, powiedział: „Na wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej               
i Inwestycji szczegółowo omówiłem powody, dla których program restrukturyzacji MPK nie 
został jeszcze opracowany. Odniosłem wrażenie, że moje wyjaśnienia zostały przyjęte ze 
zrozumieniem. Poinformowałem członków Komisji, że po jedenastu miesiącach bieżącego 
roku Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne, jako Spółka miejska, wygenerowało mniejsze 
straty, w porównaniu do listopada roku ubiegłego, o ponad dwa miliony trzysta tysięcy 
złotych. O tę kwotę zmniejszyły się nakłady Miasta dla Spółki. Mam także nadzieję, że rok 
bieżący zostanie zamknięty znacznie mniejszą stratą niż rok ubiegły. Jedną z głównych 
przyczyn, dla których nie został jeszcze opracowany plan restrukturyzacji jest zmiana 
organizacji funkcjonowania przewozów w Rzeszowie. Zgodnie z nowymi przepisami 
prawnymi, w Rzeszowie został utworzony Zarząd Transportu Miejskiego. Program 
restrukturyzacji miał zostać opracowany i przedstawiony Radzie Miasta po wyłączeniu części 
zadań MPK oraz przekazaniu części pracowników do nowej jednostki. Przekazywanie 
pracowników i zadań będzie procesem długofalowym. Na dzień dzisiejszy z dziewięćdziesięciu 
osób, które miały przejść do ZTM, przeszło tylko dziesięć osób z Działu Organizacji 
Przewozów. Natomiast pracownicy z Działu Windykacji Należności nadal są pracownikami 
MPK. W najbliższym czasie konieczne będzie rozwiązanie tej sprawy. Pracownicy dodatkowo 
obciążają budżet Spółki MPK. Odnośnie proponowanych podwyżek cen biletów chciałbym 
zaznaczyć, że nie wynika ona ze złej woli przedsiębiorstwa. Jest ona konieczne ze względu na 
zwiększające się koszty paliwa i akcyzy. Dodatkowo od pierwszego stycznia wzrastają składki, 
o 1,5 % na ZUS za pracowników działających w szkodliwych warunkach. Jest to kwota ok. 
dwustu tysięcy złotych. Jest to dodatkowe obciążenie dla finansów Spółki. W bieżącym roku 
pracownicy MPK nie otrzymali podwyżek wynagrodzeń. Konieczne będzie zatem 
zabezpieczenie środków na zwiększone wynagrodzenia. Dodatkowo wzrosną koszty 
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funkcjonowania przedsiębiorstwa z uwagi na podwyżkę cen wody i ścieków, odbiór odpadów. 
Proponowane podwyżki cen biletów są bardzo wyważone. Brano pod uwagę konieczność 
zabezpieczenia środków na bieżącą działalność Spółki, wypłatę wynagrodzeń, konieczność 
zbilansowania wpływów i wydatków. Ostatnia podwyżka była wprowadzona w 2007 roku. 
Obecnie proponowana nie pokrywa nawet inflacji. Koszty działalności Spółki są bardzo duże. 
Nie są one zależne od przedsiębiorstwa. Bierze się także pod uwagę klientów. Zbyt duże 
podnoszenie cen biletów może doprowadzić do zmniejszenia ich liczby. Dlatego też proponuje 
się zróżnicowanie podwyżek. Najmniej będą obciążone podwyżką osoby stale korzystające          
z usług MPK, tj. młodzież szkolna i osoby dojeżdżające do pracy. Chciałbym się odnieść do 
propozycji zmiany zapisu, zgłoszonej na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej             
i Inwestycji. Zobowiązałem się do przeanalizowania przedstawionej propozycji pod względem 
skutków ekonomicznych. Było jednak zbyt mało czasu, aby przeanalizować skutki finansowe 
wprowadzenia ulgowych przejazdów dla wszystkich uczniów rzeszowskich szkół. Ze 
wstępnego rozeznania wynika, że straty wynikające z wprowadzenia tych ulg byłyby 
nieproporcjonalnie większe niż wpływy ze zwiększonych podwyżek cen biletów miesięcznych, 
zgodnie z propozycją zgłoszoną przez członków Komisji. Zaproponowana zmiana zostanie 
jeszcze bardzo szczegółowo rozważona.” 
 
Obrady sesji prowadził Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta. 
 
Pani Marta Niewczas Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poprosiła o informację, czy 
został podpisany nowy układ zbiorowy pomiędzy Zarządem Spółki a związkami 
zawodowymi, działającymi w MPK. Zapytała, czy pracownicy nadal korzystają                       
z przywilejów socjalnych, w tym z prawa do bezpłatnych przejazdów komunikacją miejską? 
 
Pan Sławomir Krygowski – Prezes Zarządu Spółki MPK w Rzeszowie – odpowiadając na 
pytanie, poinformował: „Układ zbiorowy, który został przyjęty od Spółki Rzeszowska 
Gospodarka Komunalna po wydzieleniu się Spółki MPK funkcjonował przez 2008 rok. Nie 
został on wypowiedziany. Nadal więc w Spółce obowiązuje. W listopadzie bieżącego roku 
przedstawiłem nowy regulamin wynagradzania. Obecnie zaproponowane zmiany są na etapie 
konsultacji ze związkami zawodowymi. Jeżeli regulamin otrzyma pozytywną opinię, zostanie 
wprowadzony w życie. Nowe propozycje wprowadzają m. in. takie rozwiązanie jak zwolnienia 
grupowe. Jednocześnie przygotowywane są nowe zapisy układu zbiorowego. W Spółce MPK 
działa sześć związków zawodowych. Uzgodnienie stanowiska i uzyskanie pozytywnej opinii do 
przedłożonych propozycji jest bardzo trudne. Obecnie jest uzgadniany regulamin 
wynagradzania. Nie dotyczy on sfery socjalnej, która jest określona w kodeksie pracy.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zauważył, że przed podjęciem decyzji w sprawie podniesienia 
cen biletów Radni powinni otrzymać szczegółową kalkulację kosztów. Taka była 
dotychczasowa praktyka. Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji mogli 
zapoznać się tylko z wnioskiem w powyższej sprawie, skierowanym do Prezydenta Miasta 
przez MPK. W związku z brakiem informacji na temat sytuacji finansowej Spółki oraz 
kalkulacją kosztów Radni muszą podjąć decyzję tylko w oparciu o ustne wyjaśnienia               
i uzasadnienia wniosku. Stwierdził, że brak dokumentów, brak informacji na temat kosztów            
i zysków w znaczny sposób utrudni podjęcie decyzji przez Radę Miasta. Odnośnie wniosku 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w sprawie przyznania ulg dla wszystkich 
uczniów rzeszowskich szkół zaznaczył, że temat ten jest znany od kilku tygodni. 
Zainteresowani uczniowie i dyrekcje szkół występowały w tej sprawie do Prezydenta Miasta. 
W prasie lokalnej ukazało się kilka artykułów poruszających ten temat. Był więc odpowiedni 
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czas na oszacowanie skutków finansowych wprowadzenia biletów ulgowych dla wszystkich 
uczniów szkół pomaturalnych.  
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – stwierdził, że jest 
zaskoczony brakiem propozycji ze strony Prezydenta Miasta w sprawie wprowadzenia ulg dla 
uczniów szkół pomaturalnych. Zauważył, że jednomyślnie przyjęty wniosek przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji powinien zostać uwzględniony w przedkładanych 
propozycjach podwyżek cen biletów. Zaznaczył, że wszystkie Kluby Radnych, działające          
w Radzie Miasta Rzeszowa, opowiedziały się za przyznaniem wspomnianych wyżej ulg          
w przejazdach miejską komunikacją. Zwrócił uwagę, że przyznawane są ulgi dla 
mieszkańców terenów, które nie leżą w granicach administracyjnych Rzeszowa, np. dla 
mieszkańców Gminy Boguchwała. Dla tych mieszkańców wprowadza się preferencyjne 
odpłatności, które mają obowiązywać do dnia 30 czerwca 2010 roku, pomijając w ulgach 
rzeszowską młodzież. Uznał, że brak jest logiki w zasadach obowiązujących w przewozach 
MPK. Poinformował, że złożył interpelację proponując konkretne zapisy, które umożliwią 
młodzieży szkół policealnych korzystanie z ulg. Poprosił o wprowadzenie do rozpatrywanego 
projektu uchwały zapisów przyznających ulgi, zgodnie z propozycją przyjętą przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji został przyjęty wniosek o rozważenie możliwości wprowadzenia ulg 
w przejazdach komunikacją miejską dla młodzieży szkół policealnych. Zauważył, że 
członkowie Komisji nie mieli możliwości pełnego rozpatrzenia tego problemu. Zwrócił 
uwagę, że szkoły policealne prowadzone są przez Urząd Marszałkowski. Konieczne jest 
zatem uzgodnienie przez Prezesa Spółki MPK z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego 
możliwości dofinansowania ulg przez Urząd Marszałkowski. Przypomniał, że rozwiązania 
zaproponowane w omawianym projekcie uchwały wejdą w życie z dniem 1 lutego 2010 roku. 
Jest więc odpowiedni czas na rozważenie możliwości wprowadzenia ulg i podpisania 
stosownej umowy z Urzędem Marszałkowskim na ewentualne dofinansowanie ulgowych 
przejazdów dla młodzieży szkół policealnych.  
 
Radny Pan Artur Berłowski – poprosił o informację z jakich środków zostaną pokryte straty 
MPK, wynikające z przyznania mieszkańcom Gminy Boguchwała prawa przejazdów 
komunikacją miejską w cenie biletów obowiązujących w granicach administracyjnych 
Rzeszowa. Zwrócił uwagę, że ościenne Gminy, które korzystały z usług Spółki MPK, nie 
chcą podpisać stosownych umów na kontynuację usług. Zapytał, jaka będzie sytuacja 
przedsiębiorstwa, jeżeli umowy nie zostaną podpisane, m.in. przez Gminę Boguchwała. 
Poprosił o wyjaśnienie, na jakiej podstawie została ustalona wysokość dopłaty do biletów 
sprzedawanych w autobusach.  
 
Radny Pan Edmund Kalandyk – stwierdził, że zaproponowane podwyżki cen biletów są 
realne i adekwatne do wzrostu kosztów funkcjonowania przedsiębiorstwa. Zauważył, że 
należy wziąć pod uwagę specyfikę funkcjonowania Spółki. Miasto, wypełniając swoje 
zadania, prowadzi przewóz pasażerów również na nierentownych liniach, zabezpiecza 
transport także w godzinach nocnych. Dodatkowym utrudnieniem dla prawidłowego 
funkcjonowania firmy jest konieczność respektowania ulg ustawowych i samorządowych.  
 
Radny Pan Józef Pytlak – zauważył, że konieczne jest opracowanie planu restrukturyzacji 
MPK oraz podjęcie działań naprawczych. Poinformował, że kilkakrotnie występował             
z wnioskami dotyczącymi uaktualnienia rozkładów jazdy autobusów. Zauważył, że brak „jest 
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płynności” w obsłudze pasażerów. Bardzo częste są przypadki, że na przystanki podjeżdża po 
kilka autobusów, po czym następuje długa przerwa. Powoduje to znaczne straty finansowe 
przedsiębiorstwa. Mieszkańcy, nie mając dogodnego połączenia, korzystają z innych środków 
komunikacji. Dodatkowo uruchamiane są prywatne linie przewozowe. Przewoźnicy 
wykorzystują długie przerwy w przejazdach autobusów komunikacji miejskiej, jednocześnie 
wprowadzając praktyki, że odjazdy z przystanków odbywają się na kilka minut przez 
odjazdami autobusów MPK. Takie działania powodują, że znacząco zmniejsza się liczba 
pasażerów w autobusach komunikacji miejskiej. Poinformował, że z uwagi na trudną sytuację 
mieszkańców Rzeszowa, szczególnie rencistów i emerytów, na posiedzeniu Komisji 
Ekonomiczno – Budżetowej złożył wniosek o ustalenie ceny biletu jednoprzejazdowego        
na poziomie 2,20 zł i proporcjonalne podwyżki pozostałych cen biletów.  
 
Obrady sesji prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „W interesie 
mieszkańców, a my ich reprezentujemy, nie jest płacić więcej. Przy wszystkich podwyżkach, tj. 
podatków, za wodę i ścieki jest mowa, że podwyżki są konieczne z uwagi na inflację i wzrost 
kosztów funkcjonowania miejskich przedsiębiorstw. Rada Miasta, władze Spółki i Prezydent 
są powołani po to, aby znaleźć takie rozwiązania, żeby mieszkańcy nie musieli więcej płacić. 
To powinien być nasz cel nadrzędny. My natomiast nie rozwiązujemy problemów. Czynione są 
pozorne ruchy. Mówi się, że będzie restrukturyzacja, która przyniesie konkretne oszczędności. 
Powołany został Zarząd Transportu Miejskiego, którego zadaniem ma być usprawnienie 
komunikacji miejskiej w Rzeszowie i zmniejszenie kosztów, poprzez przekazanie pracowników 
do nowej jednostki, funkcjonowania MPK. Te działania nie przynoszą efektów. Konieczne jest 
zaproponowanie przez Prezydenta Miasta i Zarząd Spółki MPK nowych rozwiązań, które nie 
będą przenosić obciążeń wynikających z zapisu rozporządzenia Nr 1370, na mieszkańców. 
Zgodnie z tym rozporządzeniem Miasto będzie musiało wyszczególnić linie o znaczeniu 
publicznym, konieczne będzie wskazanie linii, które będą funkcjonować na zasadach 
komercyjnych. Na temat koniecznych zmian w funkcjonowaniu przedsiębiorstwa miejskiego 
nie ma dyskusji. Jedynym rozwiązaniem jakie się teraz proponuje, pozwalającym na 
utrzymanie zadań Spółki, jest propozycja podwyżki cen biletów”. 
 
Radny Pan Jan Mazur – zaproponował, aby Rada Miasta przyjęła wniosek zobowiązujący 
Prezesa Zarządu Spółki MPK do przeanalizowania możliwości wprowadzenia ulg                  
w przejazdach środkami komunikacji miejskiej dla uczniów szkół pomaturalnych. Stwierdził, 
że przyjęcie nowych rozwiązań będzie możliwe w późniejszym terminie. Zauważył, że 
wprowadzenie nowych rozwiązań w zakresie ulg samorządowych, których przyjęcie zależne 
jest od Rady Miasta, nie powinno blokować podjęcia uchwały w sprawie podwyżki cen 
biletów. Zaznaczył, że wzrost kosztów funkcjonowania przedsiębiorstwa, wzrastająca 
inflacja, konieczność zapewnienia prawidłowej obsługi mieszkańców, uzasadniają podjęcie 
decyzji w sprawie podwyżek cen biletów.  
 
Obrady sesji prowadził Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonego projektu 
uchwały, powiedział: „Należy wyraźnie wyeksponować problem, że MPK w Rzeszowie, tak 
jak i podobne przedsiębiorstwa w kraju, są jednostkami transportu publicznego. Pełnią one 
funkcję służebną wobec mieszkańców. Pan Sławomir Krygowski niedawno objął funkcję  
Prezesa Zarządu Spółki MPK w Rzeszowie. Już są widoczne wyniki pracy Pana Prezesa. 
Powinien się nimi pochwalić. Powinien przedstawić swoje osiągnięcia. Mam wniosek, aby na 
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najbliższych sesjach, które odbywać się będą w przyszłym roku, Pan Prezes przedstawiał 
sprawozdania z bieżącej działalności oraz prezentował plany na lata następne. Obecnie, aby 
umożliwić prawidłowe funkcjonowanie i dalszy rozwój Spółki, konieczne jest podniesienie cen 
biletów, zgodnie z przedłożoną propozycją.” 
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił, aby powrócić do rozpatrzenia wniosku Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w sprawie ustanowienia ulg dla uczniów szkół 
pomaturalnych w przejazdach środkami komunikacji miejskiej.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zaproponował, aby w pierwszej 
kolejności wysłuchać wyjaśnień Prezesa Zarządu Spółki MPK Pana Sławomira 
Krygowskiego. Następnie podjąć decyzję w sprawie wniosku Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji po rozpatrzeniu projektów uchwał z zakresu gospodarki 
przestrzennej.  
 
Pan Sławomir Krygowski – Prezes Zarządu Spółki MPK – ustosunkowując się do 
wypowiedzi Radnych, powiedział: „Odniosę się do wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji w sprawie wprowadzenia ulgowych przejazdów dla uczniów szkół pomaturalnych, 
które miały być wprowadzone w ramach autopoprawki. To, że autopoprawka nie została 
przygotowana, nie jest złą wolą Zarządu Spółki. Ze wstępnych wyliczeń wynika, że                  
w najgorszym scenariuszu autopoprawka do uchwały z 2007 roku mogłaby pochłonąć wpływy 
z podwyżki. Dlatego też uważam, że musi ona być rzetelnie przygotowana. Propozycja jest 
zasadna, ale ulgi muszą objąć taką grupę młodzieży, która rzeczywiście powinna z tych 
zwolnień korzystać. Odnośnie wzrostu wynagrodzeń w MPK chciałbym poinformować, że 
oczekiwania pracowników są uzasadnione. Wzrastają koszty utrzymania, podnoszone są ceny 
mediów. Nie mówiłem, że koszty wynagrodzeń stanowią podstawę do wnioskowania                
o podwyżkę cen biletów. Jest to tylko jeden z czynników proponowanych zmian cen biletów. 
Należy wziąć pod uwagę, że wzrasta minimalne wynagrodzenie. Konieczne jest 
zabezpieczenie środków dla nowo przyjmowanych pracowników oraz na odprawy emerytalne. 
Są to koszty przedsiębiorstwa. Odnośnie obsługi terenów gmin ościennych chciałbym 
poinformować, że do dnia dzisiejszego nie zostały podpisane umowy na świadczenie usług 
przewozowych. Od kilku miesięcy są prowadzone rozmowy pomiędzy Dyrektorem Zarządu 
Transportu Miejskiego a Podkarpacką Komunikacją Samochodową. Rozmowy nie zostały 
sfinalizowane. W sprawie wysokości opłaty manipulacyjnej pobieranej przy sprzedaży biletów 
w autobusach chciałbym przypomnieć, że została ona ustalona w poprzednich latach. Nie 
proponuje się zmiany jej wysokości. Jest to element, który jest w pewnym sensie dodatkowym 
wynagrodzeniem za rozliczanie sprzedaży biletów w autobusach. Wracając do tematu 
rozkładów jazdy chciałbym poinformować, że tym tematem będzie zajmować się Zarząd 
Transportu Miejskiego. Rozkłady jazdy wymagają gruntownej przebudowy. Należy rozpocząć 
od punktu zerowego. Modyfikowanie istniejącego rozkładu nie przyniesie żadnych korzyści,            
a wprowadzi tylko niepotrzebne zamieszanie. Przyznaję, że niekiedy autobusy przyjeżdżają         
w grupach na dany przystanek. Przyczyną tego jest nie tylko przestarzały rozkład. Są różne 
trasy linii autobusowych, które mają punkty styczne. Zjawisko to widoczne jest szczególnie          
w godzinach szczytu. Dodatkowy wpływ na rozkład jazdy mają także ościenne gminy, które 
zamawiając świadczenie usług przewozowych stawiają wymagania co do godzin przejazdów 
autobusów.” 
 
Obrady sesji prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta. 
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Ad. 32. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 188/15/2009 przy ulicy Załęskiej                
w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXVI/20/2009 stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu/.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że:  
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 188/15/2009 przy ulicy Załęskiej w Rzeszowie,              
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
 
Ad. 33. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Zmiany Nr 27/4/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu Zwięczyca w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXVI/21/2009 stanowi załącznik nr 40 do protokołu/.  
Poprosiła o uzupełnienie zapisu w § 2 o następującej treści: „723,3 ha”. 
Ponadto wyjaśniła: „Podjęcie powyższej uchwały ma na celu opracowanie przez Prezydenta 
Miasta zmiany studium, przejętego do Gminy Boguchwała w 2005 roku i przystosowanie do 
potrzeb Miasta Rzeszowa, szczególnie w zakresie układu komunikacji i rozkładu                       
poszczególnych funkcji na obszarze Osiedla”. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że:  
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 27/4/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 
osiedlu Zwięczyca w Rzeszowie /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie             
(24 głosami „za”). 
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Ad. 34. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 187/14/2009 „Zwięczyca – Nad 
Wisłokiem” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/22/2009 stanowi załącznik 
nr 41 do protokołu/.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że:  
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 187/14/2009 „Zwięczyca – Nad Wisłokiem”           
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (23 głosami 
„za”). 
 
Ad. 35. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 138/9/2006 w rejonie ul. J. Bruna i R. Traugutta          
w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXVI/31/2009 stanowi załącznik nr 42 do 
protokołu/.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że:  
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 138/9/2006 w rejonie ul. J. Bruna i R. Traugutta w Rzeszowie              
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
 
Ad. 36. 
 
Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 24 listopada do  
29 grudnia 2009 roku. Radni przyjęli przedstawioną informację do wiadomości /wykaz 
zarządzeń stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. Nie wniesiono uwag, zapytań  
i zastrzeżeń do zarządzeń przedstawionych w wykazie. 
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Ad. 37. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
       „Proszę o rozważenie modernizacji organizacji ruchu drogowego w rejonie połączenia 
(skrzyżowanie) ulicy Paderewskiego, Św. Mikołaja i Kwietniowej. Mieszkańcy osiedla 
wychodzący i wyjeżdżający z kościoła pw. Św. Michała kierujący się do swych domów 
położonych wzdłuż ul. Paderewskiego narażeni są na niebezpieczeństwa związane                   
z zagrożeniami wypadkowymi. Brak chodnika, widoczności przy włączaniu się do ruchu na 
ulicy Paderewskiego zmusza do przeanalizowania organizacji ruchu. Zasadnym byłaby 
przebudowa chodnika jak i polepszenie trójkąta widoczności”. 
 
Radny Pan Józef Pytlak – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
         „Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o pomoc w następującej sprawie w imieniu 
mieszkańców osiedla Zwięczyca. Otóż skrzyżowanie ulic Beskidzkiej i Świętokrzyskiej zostało 
tak zaprojektowane i wykonane, że wjazd w ulicę Świętokrzyską od ulicy Beskidzkiej jest tak 
stromy i praktycznie zimą nie ma możliwości wjazdu, a ludzie często się tam przewracają         
i mają utrudnione dojście do miejscowych delikatesów”.  
 
Radni Pani Jadwiga Stręk i Pan Waldemar Szumny – złożyli pisemnie interpelację         
o treści: 
 
       „Proszę o szczegółowe wyjaśnienie dotyczące przebudowy ul. Zawiszy oraz                       
o ustosunkowanie się do zastrzeżeń i wniosków mieszkańców w/w ulicy umieszczonych              
w załączonym piśmie”. 
 
Radny Pan Jacek Lasota – złożył pisemnie zapytanie o treści: 
 
          „W związku z podjęciem na dzisiejszej sesji uchwały w sprawie określenia warunków 
oraz trybu wspierania finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto 
Rzeszów, pytam – jakie środki finansowe w budżecie Miasta na 2010 rok zostały 
zarezerwowane na realizację zadań z wymienionej uchwały?” 
 
Radny Pan Jan Mazur – złożył pisemnie interpelację  o treści: 
 
      „Uprzejmie proszę o odpowiedź w następującej sprawie. Przed dawnym budynkiem Domu 
Kultury WSK – w miejscu, gdzie obecnie jest fontanna była stylizowana figura. Została ona 
usunięta i prawdopodobnie miała być wystawiona przy ul. Dąbrowskiego naprzeciw siedziby 
„Sanepid”.  
       Nie wiem, czy jest to prawda, pytają mnie mieszkańcy i nie wiem jaka w tej mierze 
powinna być odpowiedź i jaki w tej  mierze jest zamiar MZDiZ?” 
 
Radny Pan Artur Berłowski – złożył pisemnie wnioski o treści: 
 

1. „Wnioskuję o ustawienie na ul. Leśnej luster lub innego oznakowania w celu 
bezpieczeństwa komunikacji na tej ulicy. Jest tam dużo zakrętów i jest słaba 
widoczność samochodów nadjeżdżających z przeciwka. Jest tam duże 
niebezpieczeństwo. 
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2. Wnioskuję o budowę oświetlenia ulicy łączącej skrzyżowanie ul. Zawiszy                      
i Świętokrzyskiej z ul. Beskidzką oraz z ul. Podgórską. 

3. Wnioskuję o budowę oświetlenia ul. Wetlińskiej. 
4. Wnioskuję o budowę chodnika od skrzyżowania ul. Podkarpackiej i ul. Wetlińskiej do 

skrzyżowania ul. Jarowej i Nowogrodzkiej”. 
 
Radny Pan Artur Berłowski – złożył pisemnie wnioski o treści: 
 

1. „Wnioskuję, aby na jednym z nowych osiedli ulice nazwać nazwami naszych miast 
partnerskich np. ul. Koszycka, lub krajów, z których te miasta pochodzą np. 
Węgierska, Słowacka itd. 

2. Wnioskuję o monitorowanie przez MZDiZ – jednostek, które odśnieżają miasto, 
ponieważ jakość ich usług pozostawia wiele do życzenia. Chodniki nie były 
odśnieżone, kiedy był odwilż, mieszkańcy chodzili po drogach zamiast po chodnikach. 

3. Wnioskuję o wybudowanie 2 placów zabaw na terenie osiedla Zwięczyca po ustaleniu 
lokalizacji z Radą Osiedla Zwięczyca. 

4. Wnioskuję o wybudowanie obiektu sportowego „Orlik” na osiedlu Zwięczyca przy ul. 
Beskidzkiej po ustaleniu lokalizacji z Radą Osiedla Zwięczyca”. 

 
Radny Pan Kazimierz Greń – złożył ustnie interpelację  o treści: 
 
         „Proszę o informację, czy została podjęta decyzja odnośnie wysokości dofinansowania    
z budżetu Miasta Rzeszowa Gali Boksu? Z informacji prasowych wynika, że Miasto chce 
przeznaczyć na ten cel 180 000 złotych”. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – złożył ustnie zapytanie o treści: 
 
      „Czy jest informacja na temat podjęcia uchwały przez Sejmik Województwa 
Podkarpackiego związanej z przekazaniem Miastu części parku przy ulicy Rycerskiej?”   
 
Radny Pan Andrzej Dec – złożył ustnie interpelację  o treści: 
 
       „W związku z publikacją w prasie listu otwartego Prezesa Resovii Pana Aleksandra 
Bentkowskiego w sprawie wykorzystania stadionu miejskiego, proszę o informację czy będzie 
on wynajmowany wszystkim zainteresowanym klubom?” 
 
cd. ad. 31. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że odbyło się 
spotkanie mające na celu przeanalizowanie możliwości ustanowienia ulg dla uczniów szkół 
pomaturalnych, zgodnie z wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Ze 
wstępnych wyliczeń wynika, że do ulgowych przejazdów uprawnionych byłoby ponad 5 tys. 
słuchaczy. W związku z tak dużą liczbą osób, które otrzymałyby przywilej korzystania           
z ulgowych przejazdów komunikacją miejską, strata z tytułu utraconych wpływów 
wyniosłaby ok. 1 mln zł. Jest to znacząca kwota w budżecie Spółki MPK. Analizując obecną 
sytuację finansową przedsiębiorstwa, Prezydenta Miasta przedkłada Radzie Miasta projekt 
uchwały w niezmienionej wersji, tj. nie uwzględniającej wniosku Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji. 
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Radny Pan Edmund Kalandyk – poprosił o informację na jakiej podstawie została 
oszacowana liczba uczniów, które uzyskałyby prawo do ulgowych przejazdów komunikacją 
miejską. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – stwierdził, że przy szacowaniu 
liczby osób, dla których mają być wprowadzone ulgi, korzystano z danych znajdujących się              
w Wydziale Edukacji Urzędu Miasta. Poprosił Dyrektora Wydziału o przedstawienie szerszej 
informacji na ten temat. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM – poinformował, że w Rzeszowie 
jest obecnie ok. 5 tys. 800 słuchaczy szkół niepublicznych i publicznych, prowadzonych przez 
inne podmioty niż Miasto. Są to uczniowie szkół policealnych i pomaturalnych, których 
edukacja dotowana jest z budżetu miasta Rzeszowa. Zauważył, że w przedstawionym 
zestawieniu nie zostali ujęci uczniowie szkoły prowadzonej przez Marszałka Województwa 
Podkarpackiego.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta 20 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 38.  
 
Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr LXIII z LXIII sesji odbytej w dniu 6 listopada 2009 r. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zaproponował, aby odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki 
Przestrzennej, na którym zostanie omówiona kwestia połączenia kolejowego do lotniska            
w Jasionce.  
 
Pan Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej – 
poinformował, że w dniu 4 stycznia 2010 roku  o godz. 15.00 w Ratuszu odbędzie się 
posiedzenie Komisji Ekonomiczno – Budżetowej.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że w dniu 5 stycznia 
2010 roku  o godz. 8.00 w Ratuszu odbędzie się posiedzenie Komisji Kultury i Promocji. 
 
Pan Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki – 
poinformował, że w dniu 4 stycznia 2010 roku  o godz. 10.00 w Biurze Rady Miasta odbędzie 
się posiedzenie Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki.   
 
Na LXVI sesji odbytej w dniu 29 grudnia 2009 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXVI/1091/2009 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do 
kapitału zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Rzeszów Sp. 
z o.o. na częściowe pokrycie straty bilansowej za 2008 r. 
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2. Uchwała Nr LXVI/1092/2009 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie. 
 

3. Uchwała Nr LXVI/ 1093/2009 w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.  
 

4. Uchwała Nr LXVI/ 1094/2009 w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.  
 

5. Uchwała Nr LXVI/1095/2009 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie 
miasta Rzeszowa na 2009 r. 

 
6. Uchwała Nr LXVI/1096/2009 w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych w 2009 r.  
 

7. Uchwała Nr LXVI/1097/2009 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2009 roku. 
 

8. Uchwała Nr LXVI/1098/2009 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2009 roku. 

 
9. Uchwała Nr LXVI/1099/2009 w sprawie zmiany planu finansowego Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 
 

10. Uchwała Nr LXVI/1100/2009 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 
i Przemocy. 
 

11. Uchwała Nr LXVI/1101/2009 w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz 
Gminy Miasta Rzeszowa od Gminy Tyczyn i Gminy Głogów Małopolski. 

 
12. Uchwała Nr LXVI/1102/2009 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej na rzecz Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Fryderyka 
Chopina w Rzeszowie, nieruchomości położonej przy ul. Kr. Stanisława 
Leszczyńskiego w Rzeszowie wraz  z udzieleniem bonifikaty. 
 

13. Uchwała Nr LXVI/1103/2009 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
w Rzeszowie przy ul. Karowej. 

 
14. Uchwała Nr LXVI/1104/2009 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na okres 

3 lat. 
 

15. Uchwała Nr LXVI/1105/2009 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas 
nieoznaczony. 

 
16. Uchwała LXVI/1106/2009 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 

w Rzeszowie. 
 

17. Uchwała Nr LXVI/1107/2009 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości na czas nieoznaczony. 
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18. Uchwała Nr LXVI/1108/2009 w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz 
Gminy Miasto Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego. 

 
19. Uchwała Nr LXVI/1109/2009 w sprawie nadania nazw ulic. 

 
20. Uchwała Nr LXVI/1110/2009 w sprawie nadania nazw ulic. 

 
21. Uchwała Nr LXVI/1111/2009 w sprawie Programu Stypendialnego Miasta 

Rzeszowa. 
 

22. Uchwała Nr LXVI/1112/2009 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
23. Uchwała Nr LXVI/1113/2009 w sprawie przystąpienia do realizacji projektów 

w ramach Poddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

24. Uchwała Nr LXVI/1114/2009 w sprawie przystąpienia do realizacji projektów 
w ramach Działania 9.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

25. Uchwała Nr LXVI/1115/2009 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty 
niezaliczane do sektora finansów publicznych. 

  
26. Uchwała Nr LXVI/1116/2009 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta 

Rzeszowa na 2010 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

 
27. Uchwała Nr LXVI/1117/2009 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2010 rok. 
 

28. Uchwała Nr LXVI/1118/2009 w sprawie określenia warunków oraz trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Miasto Rzeszów.  

 
29. Uchwała Nr LXVI/1119/2009 w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury: Osiedlowego Domu Kultury „Pobitno”, Osiedlowego Domu Kultury 
„Staroniwa”, Osiedlowego Domu Kultury „Słocina” i utworzenia miejskiego domu 
kultury pod nazwą: „Rzeszowski Dom Kultury” oraz nadania statutu. 

 
30. Uchwała Nr LXVI/1120/2009 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr 

LVIII/954/2009 r. w sprawie utworzenia Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie 
oraz zmieniającą ją uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LIX/999/2009.  

 
31. Uchwała Nr LXVI/1121/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 188/15/2009 przy ulicy Załęskiej 
w Rzeszowie. 
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32. Uchwała Nr LXVI/1122/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 
27/4/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Rzeszowa na osiedlu Zwięczyca w Rzeszowie. 

 
33. Uchwała Nr LXVI/1123/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 187/14/2009 „Zwięczyca – Nad 
Wisłokiem”   w Rzeszowie. 

 
34. Uchwała Nr LXVI/1124/2009 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 138/9/2006 w rejonie ul. J. Bruna i R. Traugutta 
w Rzeszowie. 
 

35. Uchwała Nr LXVI/1125/2009 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej. 

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXVI sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 15.15. 
Na tym protokół zakończono. 
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